
 

 

 

 

 
Referat fra bestyrelsesmøde  
mandag, den 16. november 2015 
i Odense 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

Deltagere: Bestyrelsens medlemmer og suppleanter  

samt foreningens sekretær. 
 

Fraværende: Afbud fra Per Vandkrog og Kirsten Frederiksen 
 
 

Dagsorden: 
 

1. Velkomst 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 11. maj 2015 
Referatet kan ses på SharePoint 

3. Evaluering af ERFA-mødet 

4. Orientering fra formanden  

5. Kommende opgaver for VAF 

6. Næste møde  

7. Eventuelt 

 

 

 

  

Sekretariat: 

c/o Skatteankestyrelsen 
Ved Vesterport 6, 4. sal 
1612 Kbh. V. 

www.vurderingsanke.dk 

vaf@sanst.dk 

 
Sekretæren dir. 33 76 07 02 
jhj@sanst.dk  

Dato: 17. november 2015 

http://dap.ccta.dk/portal/vurdering/data.aspx
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Referat: 
 

Velkomst 

Formanden bød velkommen til mødet. 

Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 11. maj 2015 
Referatet kan ses på SharePoint 

Referatet godkendt. 

Evaluering af ERFA-mødet 

Der er tilfredshed i bestyrelsen med forløbet af ERFA-mødet og den positive 
stemning samt konstruktiv debat og kritik. 

Der er i bestyrelsen enighed om, at alle formænd inviteres til kommende 
ERFA-møder uanset medlemskab af foreningen. Det er vigtigt, at så vidt 
muligt alle nævn er repræsenterede og bliver hørt. 

Bestyrelsen konstaterer, at der ikke var flertal for, at bestyrelsen skal ar-
bejde for det forslag, der var fremsat på dagens ERFA-møde af Vurderings-

ankenævn Frederiksberg og Københavns Omegn.  

Orientering fra formanden  

Formanden orienterede om, at der nu er aftalt et møde med Skatteminister 

Karsten Lauritzen. Mødet finder sted mandag, den 14. december 2015. Fra 
VAFs bestyrelse deltager formanden samt næstformand Hans Kristensen og 

Birthe Aasted. 

Blandt de emner, bestyrelsen ønsker at tale med ministeren om, er  

- Foreningens ønske om at komme tættere på proceduren om et nyt 

ejendomsvurderingssystem og indsigt i arbejdet dermed. 
- Værdien af det lokale lægmandselement i klagesystemet 

- Udnævnelsen af lægmænd (interesse/kontinuitet) 

Emner til mødet udveksles i bestyrelsen forud for mødet.  

Kommende opgaver for VAF 

Uddannelse: Der er ikke fra medlemmer rejst behov for yderligere kurser 
for nævnsmedlemmer. Indtil videre afventer bestyrelsen den kommende 

lovgivning på vurderingsområdet.  

Generalforsamling og medlemsmøde skal afholdes i efteråret 2016. Besty-
relsen har fastsat datoen til den 26. september 2016.  

Mødet holdes som et dagsmøde så vidt muligt på Fyn. 
Deltagerkredsen er alle medlemmer af vurderings- og fællesankenævn, men 

deltagelse i generalforsamlingen forudsætter selvsagt medlemskab af for-
eningen.  

http://dap.ccta.dk/portal/vurdering/data.aspx


 

Bestyrelsen overvejer muligheden for at medlemmer kan indmelde sig i for-
eningen helt op til generalforsamlingen – dvs. også på dagen/stedet (ved 

kontant betaling/Mobile Pay af kontingent) 

Næste møde  

Næste ordinære bestyrelsesmøde finder sted den 9. maj 2016 i forlængelse 
af ERFA-mødet samme dag. 

Eventuelt 

- 

 

 

 

Referat: Jens Hartlev Jensen 
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